
Referat af virtuelt bestyrelsesmøde 17. oktober 2021 

 

 
Deltagere fra bestyrelsen: 
Flemming Kragh Hansen (formand), Søren Houman og Niels Reinar Andersen (referent) 
 
Afbud fra: 
Peter Øxenwad, Christina Westring 
 
Andre tilstedeværende: 
Vigdis Pedersen (direktør) 
 
Dagsorden: 
1. Projekt køkkener 
2. Projekt indretning 
 
Mødets formål var at tjekke op på, om alle opgaver fulgte den fastlagte plan. 
Renoveringsprojektet forventes fortsat at starte den 29. november 2021 med lejlighederne 
7-8-9-15-17 og fortsætter 6. januar 2022 med lejlighederne 6-10-12-40-41. Det 
forventes, at hver lejligheder tager 14 dage at sætte i stand.  
 
Ad 1 
Alle aftaler og beslutninger er ved at være på plads, så arbejdet kan starte efter planen. 
Enkelte forhold arbejdes der fortsat på, bl.a.: 
 

 Tilsikre, at de nye køkkener minimum har samme skabs-/hyldeplads som nuværende 
køkkener (og samtidig bedre/større hårde hvidevarer). 

 Hvorvidt ’kogeøerne’ i vestfløjen skal fjernes eller forblive, afhænger af økonomiske og 
praktiske overvejelser. Grundlaget vil være klar primo november. 

 
Ad 2 
Afgørende beslutninger og aftaler er på plads. Enkelte punkter mangler den sidste 

beslutning, inden de også kan vinkes af som færdige. 
 

 Endelige størrelser på sovesofaer i visse af lejlighederne 

 Opbevaring af nuværende møbler, som kan/skal genbruges 

 Opfriskning af visse afsyrede møbler, der skal genbruges – og af hvem? 

 Plan for bortskaffelse af ikke genbrugeligt/salgbart inventar 

 Muligheder i forhold til potentielt salgbart brugt inventar 

 Plan for genbrug af skilderier i lejlighederne 
 
 
Mødet afsluttet. 
 
 

 


